
  

 Střední průmyslová škola na Proseku 
 190 00 Praha 9, Novoborská 2 

 

 

 

 

 

 

Zápis ze zasedání Školské rady dne 11. 10. 2022 

 
 
Přítomni: Ing. Kornélia Gottmanová, 

 Josef Přáda, 

 Ing. Lukáš Procházka 

 Ing. Gabriela Uhlíková 

 Monika Dyrhon Štveráková (on line) 

 

Program: 

1. Schválení Výroční zprávy SPŠ na Proseku za šk. rok 2021/2022 

2. Informace o realizovaných investicích 

3. Informace k ŠVP 

4. Různé 

 

1. Předseda Školské rady Ing. Lukáš Procházka podrobněji informoval členy Školské 

rady o některých bodech z Výroční zprávy.  

Byla doplněna informace o počtu přeškolených osob. 

Paní Monika Dyrhon Štveráková hlasovala online dle schváleného jednacího řádu. 

Všichni členové dodatečně podepsali schválení výroční zprávy. 

Výroční zpráva byla na zasedání v plném rozsahu jednomyslně schválena. 

 

2. Předseda Školské rady Ing. Lukáš Procházka informoval členy Školské rady 

o realizovaných i plánovaných investicích. 

 

3. Členové byli informováni o přesunu 1 hodiny teoretické výuky předmětu 

elektrotechnika a elektronika do praxe, aby bylo možné lépe s žáky procvičit a 

upevnit jejich znalosti z teorie tohoto předmětu. 

 

zapsala: G. Uhlíková, L. Procházka 
  

 

 


